
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  08. 03. 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
Program zasadnutia:  
  

Program zasadnutia:  
1. Informácia o príjmoch SŠZ za september, október, november, december 2021 
2. Informácie o čerpaní a vyúčtovaní dotácií za rok 2021 
3  Vyhodnotenie výsledkov činnosti ŠK, TJ a OZ za rok 2021 a členské základne 
4. Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Športové aktivity“     z rozpočtu 
mesta na rok 2022 
5. Športovec roka 2021 – prerokovanie výzvy 
6. Rôzne 
 

Otvorenie:  

Zoltán Szelle, predseda komisie, privítal na zasadnutí komisie športu, mládeže a telesnej výchovy 

MsZ všetkých prítomných a navrhol zmenu programu nasledovne: 

 

Program zasadnutia:  
1. Informácia o príjmoch SŠZ za september, október, november, december 2021 
2. Informácie o čerpaní a vyúčtovaní dotácií za rok 2021 
3  Vyhodnotenie výsledkov činnosti ŠK, TJ a OZ za rok 2021 a členské základne 
4. Športovec roka 2021 – prerokovanie výzvy  
5. Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Športové aktivity“  z rozpočtu   
    mesta na rok 2022 
6. Rôzne 
 

Komisia jednohlasne odsúhlasila navrhnutý program zasadnutia. 

 

 

Bod č. 1) Informácia o príjmoch SŠZ za september, október, november, december 2021 

Materiál obdržali všetci členovia komisie v tlačenej forme. 

 

 

Zoltán Szelle – požiadal Štefana Vargu o uvedenie predmetného materiálu. 

Štefan Varga – oboznámil prítomných s materiálom. 

Ing. Milan Zeleňák – sa informoval, že v akej fáze sa nachádza rekonštrukcia ihriska v mestskej 

časti Javorinka. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že dodávateľ stavby finalizuje práce. 

Peter Paška - požiadal riaditeľa SŠZ, aby mu preposlal správu, ktorú odoslal na vyžiadanie občan 

mesta ohľadom FC Slovan Galanta. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že či už SŠZ pripravila smernicu na prenájom priestorov pod 

jej správou. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že už je pripravená. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, či majú všetky kluby ktoré využívajú priestory SŠZ zmluvu so 

SŠZ, lebo sa pamätá, že napríklad kolkári mali v minulosti problém s údržbou kolkárne. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že áno, všetky kluby majú podpísanú zmluvu o využívaní priestorov so 

SŠZ. Menšie opravy zabezpečujú kluby v spolupráci so SŠZ a opravy väčšieho rozsahu riešia 

formou zapájania sa do výziev. 

 

 

 



 

Peter Paška – sa vyjadril, že kolkári prenajímajú halu ďalej, ak má dobré informácie a odtiaľ majú 

príjem. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že príjmy z prenájmu kolkárne idú na účet SŠZ. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že ak chceme byť spravodliví ku všetkým, tak musíme nastaviť 

rovnaké podmienky, lebo sa stane to, ako s florbalistami ohľadom prenájmu športovej haly. Je 

v meste 24 druhov športu a všetci majú záujem využívať priestory SŠZ a je tu nesúlad, lebo 

napríklad futbalisti, kolkári, tenisti, stolnotenisti či boxeristi neplatia prenájom, to znamená že 

mesto hradí namiesto nich energie atď. a napríklad kolkári majú bufet v kolkárni a FC Slovan 

Galanta má na štadióne bar a bolo by dobré, aby prenájom odtiaľto by išiel na účet SŠZ. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že SŠZ má nájomnú zmluvu na bar na štadióne a futbalisti využívajú 

štadión a areál bezodplatne na základe zmluvy, ale akonáhle je nejaký príjem z areálu, napríklad za 

umelú trávu, to ide na účet SŠZ. Footballandia o. z. chce v júni napríklad organizovať nejakú súťaž 

a prenájom uhradia na účet SŠZ. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že všetko spomínal preto, lebo najviac vyrovnaný rozpočet 

v rámci organizácií mesta má SŠZ a chcel by pomôcť tomu, aby to tak aj ostalo. Lebo ak bude 

mesto stále dotovať niekoho tým, že užíva mestské priestory zadarmo a SŠZ bude stále v príjmoch 

na nule, aby to nemalo zlý vplyv na rozpočet SŠZ. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že SŠZ má dobre nastavený rozpočet a ak sa to nebude dať utiahnuť, sa 

obráti na mesto ohľadom úpravy rozpočtu. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že je tu napríklad ŠK Arkádia, ktorá si všetky náklady hradí sama 

a je tu tenis, futbal, kolky, stolný tenis a ešte niekoľko športov, ktorým to hradí mesto. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že ak je turnaj futbalu v hale, tiež hradia futbalisti prenájom. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že on neuprednostňuje nikoho a ani nikdy tak nerobil a ani nikoho 

nechce poškodiť, snaží sa to riešiť tak, aby to bolo v poriadku a hlavne každému sa snaží vyjsť 

v ústrety a vždy sa snaží nájsť nejaké riešenie. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že teraz v Galante to nie je tak, že niektorí dostanú dotáciu 

100 000€, ale dostanú týmto spôsobom, že majú náklady na priestory hradené SŠZ aj 150 000€. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že áno tak to je. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že k tomu ešte kluby vyberajú členské a sponzorsky sú 

podporené. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že do toho, čo si zoženú sponzorsky mesto nie je nič. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že je veľmi rád, že majú kluby takú veľkú podporu, lebo 

napríklad futbalisti v Seredi dostanú dotáciu od mesta len vo výške 50 000€. 

Peter Paška – sa informoval, že či Mgr. Juraj Bottka tým myslí, že sa má ubrať futbalistom. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že nie, len hovoril príklad. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že  rozdiel je len v tom, že on je za to, aby sa vychovávala mládež 

a nie aby sa liali peniaze do dospelých a hrali pritom o stred tabuľky v 3. lige. Od čias keď tam bol 

trénerom pán Süttő a mal až 6 odchovancov z Galanty sa to veľmi zmenilo a momentálne nemáme 

odchovancov v áčku a ešte sa vyjadrujú v televízii, že dorastenci boli veľmi slabí a preto tam treba 

hráčov za 1000€ – 2000€ plat. Ale prepáčte, veď tí chlapci z dorastu potrebujú dostať tiež šancu. 

Peter Paška – sa vyjadril, že nie toto má byť témou tohto stretnutia. A na uvedené vie povedať len 

toľko, že chlapci dostali šancu a keďže sa jej nevedeli ujať, dostali šancu sa ísť rozohrať do nižšej 

ligy. A je tam odchovanec Ronald Kočík a Filip Rajt. Požiadal prítomných, aby sa venovali téme. 

Zoltán Szelle – sa informoval, že či ten bufet v športovej hale je ešte stále prenajatý, lebo mal tú 

možnosť vidieť, čo tam je a tam podľa neho hrozí zamorenie hlodavcami, kvôli neporiadku, čo tam 

videl. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že povie nájomcovi, nech to tam uprace. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 08.03.2022 

prerokovala „Informáciu o príjmoch SŠZ za september, október, november, december 2021“. 

Materiál jednomyseľne berie na vedomie. 

 

 

 

 

 



 

Bod č. 2)  Informácie o čerpaní a vyúčtovaní dotácií za rok 2021 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Ing. Tibor Drozda o uvedenie predmetného materiálu. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s materiálom. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že aká časť bola z dotácie použitá na mzdy v jednotlivých 

kluboch. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že túto informáciu tiež predložil komisii v elektronickej podobe vo 

forme grafu. Na odmeny použili dotáciu len niektoré organizácie, konkrétne FC Slovan Galanta 

77% , O. Z. Dogdancing club Slovakia 54%, Tenisový klub 40%,  KO Box Klub 37%, TJ Gasto 

Galanta 21%, Basketbalový klub 15% a Kolkársky klub 3% z poskytnutej sumy.  

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že nikdy nebolo vo zvyku, že by bol manažment v klube, ktorý je 

platený z dotácie a ak sa dobre pamätá, ani keď pán Peter Paška, či pán Zsolt Takáč boli 

prezidentom klubu, nepoberali plat. 

Peter Paška – sa vyjadril, že on nikdy nebol prezidentom klubu. On tam len vždy nosil peniaze. 

Mgr. Juraj Bottka – sa opýtal, že ako sa k tomu postaví komisia, že teraz je v klube manažment 

a poberá za to finančné prostriedky. 

Peter Paška – sa vyjadril, že keď sa klub chce stať profesionálnym a vidí koľko sponzorov zohnali 

a ako ten klub napreduje, tak v tom nevidí zásadný problém. 

Zoltán Szelle – sa informoval, že koľko sa vlani schválilo percentuálne na výplaty z dotácie. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že sa pamätá na 70%. 

Zoltán Szelle – navrhol hlasovať za uznesenie, že v roku 2022 bude možné uznať len 70% na 

výplaty. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že pán Mgr. Juraj Bottka sľubuje trénerom v klube vyššie platy a na 

druhej strane chce zobrať z futbalu peniaze. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že sa tu nehovorí o vzatí peňazí, ale o tom, aby sa na výplaty použila 

len určitá výška, aby platili nejaké pravidlá. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že ak sa majú nastaviť pravidlá, tak také, že nech sa dá mládeži vo 

futbale 70 000€ a ostatné nech si zoženie klub z iných zdrojov. 

Milan Bičan – sa informoval, že prečo tento návrh neprešiel na zastupiteľstve, lebo on bol za, keď 

sa o tom hlasovalo. 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že na vyriešenie týchto vecí ideálna platforma neexistuje a ľudia, čo tam 

nosili peniaze, vedia, že ideálne riešenie nie je a najviac to bolo blízko ideálnemu riešeniu, keď tam 

bol riaditeľom Tibor Meszlényi. V tejto dobe sú deti rozmaznané a vyžadujú nejaký komfort a to je 

stav v Galantskom futbalovom klube ten najlepší v 3. lige. Troška mu vadí, že niektoré veci sa 

neujali správne, ako je napríklad to členské. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že sa má komisia vrátiť k téme uvedeného bodu a hlasovať za 

maximálnu výšku na mzdy do 70% z dotácie. 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že toto už bolo v minulosti schválené. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že v zmluvách o dotáciu za minulý rok nebola určená maximálna 

výška na mzdy a výzva udávala tiež len možnosť použitia dotácie na mzdové náklady bez 

obmedzenia. A čo sa týka aktuálneho roka, tak teraz platí už nová výzva a aj zmluvy budú tým 

pádom vypracované nanovo a je to len na komisii a MsZ, čo sa uvedie do zmlúv na rok 2022. 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že treba zjednodušiť zmluvy o dotácii. 
 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante sa v pomere 5 za a 1 sa zdržal 

uzniesla, že navrhuje zapracovať do nových zmlúv maximálnu výšku ma mzdové prostriedky 

do 70% z celkovej dotácie. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 08.03.2022 

prerokovala „Informácie o čerpaní a vyúčtovaní dotácií za rok 2021“. Materiál berie na 

vedomie  v pomere 5 za a 1 sa zdržal. 

 

 

 



 

 

Bod č. 3)  Vyhodnotenie výsledkov činnosti ŠK, TJ a OZ za rok 2021 a členské základne 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Ing. Tibor Drozda o uvedenie predmetného materiálu. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s materiálom. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že ho prekvapila informácia, že BC Tvrdá Päsť má len 8 členov, lebo na 

stretnutí s klubmi predseda klubu tvrdil, že má viac ako 50 členov a niektoré kluby ani neuviedli, že 

koľko majú členov a absolútne odignorovali komunikáciu s mestom, ako napríklad Modelársky 

klub Delfín a KO Box Club Galanta a potom sú organizácie, ktoré ešte nemali v minulom roku 

aktivitu v oblasti športu v spolupráci s mestom, ako je o. z. Javorinčan, alebo o. z. Galantská Elita. 

Aby sa v budúcnosti dalo spravodlivo rozdeliť dotáciu, bude treba od týchto klubov žiadať 

informáciu o ich činnosti. 

Ing. Milan Zeleňák – sa vyjadril, že o. z.  Javorinčan žiada dotáciu na hokejbalovú výstroj pre deti, 

ktoré hrajú na ihrisku v Javorinke. Je ich tam viac ako 13 a potrebujú na hokejbal zakúpiť veci, ako 

sú bránky, hokejky a brankársku výstroj. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že verí tomu, čo pán poslanec hovorí, ale teraz sa jedná o vyhodnotenie 

roku 2021 a do tohto vyhodnotenia o. z. Javorinčan neposkytol informácie a potom komisia nemá 

odkiaľ vedieť, aká je činnosť tej ktorej organizácie. Tento problém nastal aj napríklad u KO Box 

Clube, ktorý tiež dlhodobo nekomunikuje s komisiou. V budúcnosti bude treba na tieto kluby viacej 

apelovať, že tieto informácie proste musia poskytnúť.  

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že presne kvôli týmto problémom v budúcnosti treba nastaviť 

kritéria vyhodnocovania žiadostí. Teraz je ťažké rozhodovať o žiadostiach, lebo niektorí sú 

športové kluby, ale sú tam aj žiadosti na jednorazovú udalosť. Do budúcna by bolo lepšie rozdeliť 

túto dotáciu na činnosť športových klubov a časť vyčleniť pre organizácie, ktoré žiadajú na jednu, 

dve akcie v roku. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 08.03.2022 

prerokovala „Vyhodnotenie výsledkov činnosti ŠK, TJ a OZ za rok 2021 a členské základne“. 

Materiál berie na vedomie  v pomere 5 za a 1 sa zdržal. 

 

 

Bod č. 4)  Športovec roka 2021 – prerokovanie výzvy 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Ing. Tibor Drozda o uvedenie predmetného materiálu. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s materiálom. 
 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante súhlasí s uverejnením výzvy na 

predkladanie návrhov na ocenenie „Športovec roka Mesta Galanta 2021“  v pomere 5x za, 1 

sa zdržal. 

 

Bod č. 5) Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Športové aktivity“  

z rozpočtu mesta na rok 2022 

 

Návrh predsedu komisia obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že to, čo obdržali členovia komisie, je jeho osobný návrh a samozrejme 

je možné v ňom robiť korektúry, podľa požiadaviek členov komisie. Upozornil členov komisie, že 

v návrhu je aj dotácia pre TK Slovan Galanta, na základe ich žiadosti, ktorá ale z dôvodu neskorého 

doručenia žiadosti musí byť vyradená. 
 

 

 



 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že netreba riešiť termíny, veď vieme, ako to tam je. 

Peter Paška – sa vyjadril, že TK Slovan Galanta sa to nestalo prvýkrát.  

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že on je zástancom, aby sa dodržiavali pravidlá, ale tie pravidlá sa 

porušili už aj minulé roky. On nechce brániť tenisový klub, ale vraj poslali emailom nejakú žiadosť 

na  oddelenie.  

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že poslali email, kde bola v prílohe žiadosť, ale nakoľko ju poslali 

neoficiálnou cestou, dostali písomnú odpoveď, že písomnú žiadosť o poskytnutie dotácie možno 

podať v podateľni Mestského úradu v Galante v čase úradných hodín, zaslať mestu prostredníctvom 

poštovej prepravy alebo elektronickými prostriedkami do elektronickej schránky mesta podpísanú 

kvalifikovaným elektronickým podpisom podľa osobitného zákona a nie cez emailovú schránku 

zamestnanca mesta.  

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že podľa jeho názoru má tým pádom vinu na tom, že nepodali 

v čas žiadosť aj oddelenie a preto by sa ich žiadosť nemala vyradiť. 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že nastala len malá administratívna chyba a to sa dá prehliadnuť. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že ak sa ich žiadosť zaradí medzi správne, tak sa poruší VZN 

o dotáciách, lebo je tam jednoznačne napísaný postup podávania žiadostí o dotáciu a ten postup oni 

nedodržali. Je jedna možnosť, že peniaze, ktoré im navrhne komisia sa dajú do rezervy a následne 

sa vypíše nová výzva a tam sa im poskytne dotácia. Bude to síce trošku neskôr, ako u ostatných 

kluboch, ale toto je jediné riešenie. 

Peter Paška – sa vyjadril, že toto riešenie navrhuje aj on. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že toto riešenie je maximálne ústretové, lebo napríklad na VUC ak 

nepodáte žiadosť včas, sa s vami nikto nebude baviť. Jednoducho vyradia žiadosť a hotovo. 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že ale na VUC funguje podávanie žiadostí cez email. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že nie cez email, ale cez e schránku a to je úplne iný spôsob 

komunikácie. 

Peter Paška – sa vyjadril, že mesto malo v nedávnej minulosti problém s podaním žiadosti cez e 

schránku na VUC a mesto urobilo všetko pre to, aby neprepadli peniaze, ale tenisti neurobili všetko 

pre to, aby mali žiadosť správne podanú. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že v minulosti bolo tiež, že niekto podal neskoro žiadosť a predsa 

dostal dotáciu. 

Peter Paška – sa vyjadril, že od nového roka je platné nové VZN o dotáciách, kde je striktne 

napísané, ako má žiadateľ postupovať, čo v starom VZN nebolo. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že sa nemôže komisia vracať do minulosti. Je nové VZN a to treba 

akceptovať. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že tu nie je snaha im nedať dotáciu, len to treba urobiť tak, aby sa 

dodržal zákon. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že z nás, ktorí sme tu na komisii vrátane oddelenia OSS neurobil 

nikto chybu pri prijímaní žiadosti. Chyba nastala na strane klubu. Nepostupovali v zmysle VZN 

a výzvy č.1. Na oddelení sme vynaložili maximálne úsilie na to, aby sme mohli zaradiť každú 

žiadosť medzi správne. Problém pri žiadosti Tenisového klubu je, že nielenže neskoro podali 

písomnú žiadosť, ale v nej majú aj chyby. Chýbajú v nej podstatné údaje, ktoré sa len tak nedajú 

prehliadnuť a nakoľko je žiadosť doručená po termíne, nie je možné ju dať opraviť. 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že email poslali včas. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že elektronicky sa dala podať žiadosť len so zaručeným 

elektronickým podpisom a taký email neposlali.  

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že súhlasí s postupom, že sa navrhnutá čiastka pre tenisový klub 

dá zatiaľ do rezervy a po vypísaní druhej výzvy sa im poskytnú financie. Len prosí komisiu, aby 

bola takáto striktná pri každej žiadosti. 

Zoltán Szelle – navrhol prejsť bod po bode, každú navrhovanú čiastku a po prerokovaní hlasovať 

za finálny návrh. 

 

 

 

 

 

 



 

Mgr. Juraj Bottka – navrhol hlasovať za to, že do zmluvy o dotáciu pre FC Slovan Galanta sa má 

uviesť do podmienok, že klub musí z poskytnutej dotácie použiť minimálne 50% finančných 

prostriedkov na mládež FC Slovan Galanta. 

 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante v pomere 1 za,  3 proti a 2 sa 

zdržali  n e o d p o r ú č a  MsZ schváliť návrh, že do zmluvy o dotáciu pre FC Slovan Galanta 

sa má uviesť do podmienok, že klub musí z poskytnutej dotácie použiť minimálne 50% 

finančných prostriedkov na mládež FC Slovan Galanta. 

 

Mgr. Juraj Bottka – navrhol hlasovať za to, že do zmluvy o dotáciu pre FC Slovan Galanta sa má 

uviesť do podmienok, že klub musí z poskytnutej dotácie použiť minimálne 30% finančných 

prostriedkov na mládež FC Slovan Galanta. 

 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante jednohlasne o d p o r ú č a  

MsZ schváliť návrh, že do zmluvy o dotáciu pre FC Slovan Galanta sa má uviesť do 

podmienok, že klub musí z poskytnutej dotácie použiť minimálne 30% finančných 

prostriedkov na mládež FC Slovan Galanta. 

 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že v budúcnosti bude treba rozdeliť financie na dotáciu pre kluby 

na činnosť a časť financií vyčleniť na jednorazové akcie. 

 

Milan Bičan – navrhol hlasovať za to, že dotáciu pre Miestny kynologický klub a Dogdancing Club 

Slovakia poskytnúť len v prípade, že kluby nebudú porušovať časť II, článok 3, ods. 2, písm. p) 

VZN mesta Galanta č. 37/2008. 

 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante v pomere 5 za a 1 sa zdržal   

o d p o r ú č a  MsZ schváliť návrh, že dotáciu pre Miestny kynologický klub a Dogdancing 

Club Slovakia poskytnúť len v prípade, že kluby nebudú porušovať časť II, článok 3, ods. 2, 

písm. p) VZN mesta Galanta č. 37/2008  

 

Zoltán Szelle – po prerokovaní všetkých žiadostí požiadal členov komisie, aby hlasovali za celkový 

návrh rozdelenia dotácií v zmysle priloženej tabuľky, podľa navrhnutých pripomienok členov 

komisie. 

 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante v pomere 5 za a 1 sa zdržal 

 o d p o r ú č a  MsZ schváliť návrh rozdelenia dotácií v  zmysle tabuľky, ktorá tvorí  prílohu  

tejto  zápisnice s nasledujúcimi pripomienkami: 

 

- do zmluvy o dotáciu pre FC Slovan Galanta uviesť do podmienok, že klub musí 

z poskytnutej dotácie použiť minimálne 30% finančných prostriedkov na mládež 

FC Slovan Galanta. 

- dotáciu pre Miestny kynologický klub a Dogdancing Club Slovakia poskytnúť len 

v prípade, že kluby nebudú porušovať časť II, článok 3, ods. 2, písm. p) VZN mesta 

Galanta č. 37/2008  

 

Mgr. Augustín Popluhár – sa vyjadril, že súhlasí s názorom pána poslanca Mgr. Juraja Bottku, že 

v budúcnosti by bolo dobré rozdeliť túto dotáciu na činnosť športových klubov a časť vyčleniť pre 

organizácie, ktoré žiadajú na jednu, dve akcie v roku. A skrz tenisového klubu má ten názor, že 

porušili základné pravidlá a riešenie, ktoré navrhla komisia, je korektné.  

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že stačí rozdeliť peniaze do dvoch položiek, časť pre kluby s riadnou 

štruktúrou a časť pre organizácie, ktoré robia na základe dobrovoľníckej činnosti.  

 

 

 

 

 



 

 

 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že sa treba zamyslieť nad tým, že vyzerá to čudne, že o rozdelení 

dotácií rozhodujú poslanci, ktorí majú blízko k jednotlivým klubom. V budúcnosti by bolo možno 

lepšie vytvoriť nezávislú komisiu, ktorá bude rozhodovať len podľa jasných kritérií. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že v komisiách by mali byť odborníci z radov občanov. 

 

Bod č. 6) Rôzne 

 

Zoltán Szelle – predniesol komisii žiadosť pána Petra Fahna ohľadom premenovania futbalového 

štadióna na štadión Tibora Meszlényiho. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že s myšlienkou súhlasí, ale v tomto stave štadióna asi nie je vhodné ho 

premenovávať, najprv ho treba dať do poriadku. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že nie je proti tomu, aby sa premenoval štadión, ale v meste by 

sme našli veľa ďalších ľudí, po ktorých by sa mohol štadión volať.  

Štefan Varga – sa vyjadril, že tiež je toho názoru, že je ťažké rozhodnúť, po kom by sa mohol 

štadión volať a aj keď si samozrejme váži prácu Tibora Meszlényiho v Galantskom futbale, ale je 

veľa bývalých trénerov, či funkcionárov, po ktorých by sa mohol nazvať štadión.  

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že skôr by sa mohla umiestniť na štadióne pamätná plaketa. 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že napríklad do vestibulu by sa mohla umiestniť spomienková plaketa. A 

keď už premenovať štadión, tak rozhodnúť, po kom sa bude volať cez verejné hlasovanie fanúšikov 

klubu pod záštitou klubu. 
 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante jednomyseľne berie žiadosť na 

vedomie a navrhuje rozhodnutie, po kom sa bude štadión volať, riešiť cez verejné hlasovanie 

fanúšikov klubu pod záštitou klubu. 
 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, či sa riešilo niečo s projektom ohľadom rekonštrukcie štadióna 

v zmysle žiadosti FC Slovan Galanta. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že po tom, ako sa MsZ vyjadrilo, že projekt bude podporený len 

v prípade zachovania bežeckého oválu, sa klub rozhodol prepracovať projekt a odložil 

rekonštrukciu na neurčito, nakoľko už aj tak vypršal termín podávania žiadostí o podporu z Fondu 

podpory športu. 

 

 

Členovia komisie pokračovali v diskusii. Predseda komisie sa záverom poďakoval všetkým 

prítomným za aktívnu účasť. Termín nasledujúceho zasadnutia sa bude konať v zmysle programu 

komisie. 

 

 

 

                       Zoltán Szelle v. r. 

             predseda komisie   

                                                 

V Galante 09.03. 2022  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Príloha č.1                                                                                      

 

 

Návrh Komisie športu, mládeže a TV na prerozdelenie dotácií na športové aktivity na rok 2022 

 

p.č. Žiadateľ Názov a účel projektu 
Dotácia na 

2022 

1 FC SLOVAN GALANTA 
Výchova futbalovej mládeže 2022. Podpora športujúcej 

mládeže a dospelých futbalového klubu FC Slovan Galanta 
100 000 € 

2 ŠK Arkádia Galanta 
Judo, Karate a Gymnastický tréning detí a účasť na turnajoch, 

organizácia turnajov, zabezpečenie činnosti ŠK Arkádia.  
24 500 € 

3 T.J. Gasto Galanta 
Zvýšenie kvality hry súťažných družstiev, reprezentácia mesta. 

Podpora a zvýšenie záujmu detí a verejnosti o stolný tenis 
12 000 € 

4 KO Box Club Galanta 
Zabezpečenie činnosti, prípravy KO BOX CLUB Galanta, 

Celoročné súťaženie v roku 2022 
10 000 € 

5 
Mestský kolkásky klub 

Slovan Galanta 

Dotácia na činnosť Mestského kolkárskeho klubu Slovan 
Galanta. Zabezpečiť činnosť oddielu, účasť družstiev na 

súťažiach, organizovanie podujatí a turnajov. Starostlivosť o 
kolkáreň. Obstaranie výstroja pre hráčov v roku 2022 

9 000 € 

6 FOOTBALLANDIA Činnosť FBK Galanta United 8 000 € 

7 
Telovýchovná jednota Olympia 

Galanta pri Základnej škole 

Sídlisko SNP v Galante 

Rozvíjanie talentu pohybovo nadanej mládeže v atletike 5 000 € 

8 Boxing Club Galanta Reštart 4 000 € 

9 
BASKETBALOVÝ KLUB 

JUNIOR GALANTA 
Rozvíjanie basketbalových zručností detí a mládeže 3 500 € 

10 

Gymnázium Zoltána Kodálya  s 

vyučovacím jazykom 

maďarským - Kodály Zoltán 

Gimnázium, Štvrť SNP 1004/34, 

Galanta - Galánta 

Prevádzka krytej plavárne pre verejnosť 3 000 € 

11 "JAVORINČAN" Hokejbalový klub Javorinka 2 500 € 

12 Galantská Interliga Galantská Interliga 2022 a turnaj ZŠ v malom futbale 2 000 € 

13 CAPOEIRA GALANTA CAPOEIRA GALANTA 1 900 € 

14 
Miestna akčná skupina 

Galanta 
Rozvoj cyklistickej dopravy a cykloturistiky pre všetky vekové 

skupiny 
1 800 € 

15 Paintball,airsoft klub Galanta Rozvoj športu pre obyvateľov Galanty 1 600 € 



 

16 BC "TVRDÁ PÄSŤ" Galanta Činnosť klubu 1 500 € 

17 Hanza  Galanta Hokej, hokejbal a bedminton 2022 1 000 € 

18 
Rodinné centrum 

BAMBUĽKOVO 

Športová škôlka - hravou a nenásilnou formou viesť deti k 
pohybu, rozvíjať ich pohybové schopnosti už od útleho veku, 
tým priviesť k ich zdravému rozvoju a priaznivým životným 

návykom. Naším cieľom je viesť pravidelné stretnutia jogy pre 
deti, telocvik pre najmenšie deti, loptové hry pre škôlkárov, 

gymnastiku pre najmenších a cvičenie na fitloptách. 

1 000 € 

19 Galantská elita Beh dojčiacich žien - Hodský minikros 2022 1 000 € 

20 
Miestny kynologický klub 

Hody 
Činnosť MKK Hody v roku 2022 800 € 

21 
DOGDANCING CLUB 

SLOVAKIA 
Roztancujme Galantu na štyroch labkách 700 € 

22 Feedrový Klub Galanta Podpora OZ Feedrový klub Galanta - sezóna 2022 500 € 

23 Modelársky klub "DELFÍN" Rozvoj modelárskych aktivít, podpora aktívneho štýlu života 200 € 

24 Branislav Šablatúra 
Westernové preteky - Ranč na Striebornom jazere v Galante - 

organizácia pretekov, nákup vecných cien 
0 € 

  spolu: 195 500 € 
 


